

Subject: Book sponsorship at BGZ/SALIS

Dear Parents,

Reading is a wonderful way to relax and unwind, leave thoughts of school behind for a few hours and immerse yourself in other worlds. Reading encourages us to deal with different topics and to learn new things. At the same time reading expands our range of vocabulary and helps us to express ourselves better.

That's why our school library has over 8,000 books and magazines. In order to keep our stock as up-to-date as possible, it is necessary to sort out outdated media and purchase new ones. Unfortunately, the budget for this is getting tighter and tighter. That is why we are asking for your help. If you appreciate the value of books and would like to support the school in purchasing new books, then from this year you have the possibility to become a book sponsor.

How does it work? On the parent-teacher conference day, there will be a book stand in front of the library, supervised by the *Motzko* bookstore. There you will find books that we would like to offer our students in the library. You can buy one of these books and donate it to the school library. Your name will be noted at the front of the book and thus you are a book sponsor.

Of course, there is also the opportunity to purchase books for private use, for example if you want to buy a book as a present. The *Motzko* bookstore will set up another book stand, where you will find current children's and young adult literature, and they will be happy to advise you on your choice.

With this offer, we hope to be able to contribute to the joy of reading among many of our students.

Best regards

The Library Team

Betreff: Lesepatenschaft am BGZ

Liebe Eltern,

Lesen ist eine wunderbare Möglichkeit, sich zu entspannen und abzuschalten, den Schulalltag für ein paar Stunden hinter sich zu lassen und in andere Welten einzutauchen. Lesen regt uns an, uns mit verschiedenen Themen auseinanderzusetzen und Neues zu erlernen. Und wie nebenbei erweitert Lesen unseren Wortschatz und hilft uns dabei, uns besser verständlich zu machen.

Deshalb gibt es in unserer Schulbibliothek über 8.000 Bücher und Zeitschriften. Um unseren Bestand möglichst aktuell zu halten, ist es nötig, regelmäßig veraltete Medien auszusortieren und neue anzukaufen. Leider wird das Budget dafür immer knapper. Deshalb bitten wir Sie um Ihre Mithilfe. Wenn Sie den Wert von Büchern schätzen und die Schule beim Ankauf neuer Bücher unterstützen möchten, können Sie ab heuer Lesepat*innen werden.

Wie funktioniert das? Am Elternsprechtag gibt es vor der Bibliothek einen Bücherstand, betreut durch die Buchhandlung *Motzko*. Dort finden Sie Bücher, die wir unseren Schüler*innen gerne in der Bibliothek anbieten möchten. Sie können eines dieser Bücher kaufen und der Schulbibliothek spenden. Ihr Name wird vorne im Buch vermerkt und somit sind Sie Lesepat*in.

Selbstverständlich gibt es aber auch die Gelegenheit, Bücher für den privaten Gebrauch zu erwerben, etwa wenn Sie ein Buch verschenken möchten. Die Buchhandlung *Motzko* wird eine aktuelle Auswahl an Kinder- und Jugendliteratur anbieten und Sie gerne beraten.

Wir hoffen, mit diesem Angebot dazu beitragen zu können, dass viele unserer Schüler*innen die Freude am Lesen genießen werden.

Herzliche Grüße
Ihr Bibliotheks-Team